

The Management Office of The Belcher's Management Office, Tower 1, Podium, The Belcher's, 89 Pok Fu Lam Road, Hong Kong. Tel: (852) 2542 7238 Fax: (852) 2542 7188

Our Ref.: BEL/MO/2021/04/019N

Date : 8 April 2021

To : All Owners of The Belcher's

From : The Management Office of The Belcher's

## <u>Candidates of 10<sup>th</sup> Owners' Committee of The Belcher's</u> (Residential and Private Car Parking Areas)

Upon the application deadline of the election of 10<sup>th</sup> Owners' Committee members, the Management Office received 15 applications from **Residential Accommodation** and 1 application from **Private Car Parking Areas (6/F-7/F)**. The candidates' information are listed as follows:-

	Tower/ Location	Candidate Number	Name
Residential	1	101	Sit Pei Liang
Accommodation		102	Yvette Chan
		103	Lam Tak Cheung
	2	201	Vincent Tsang
		202	Lo Wing Kin
		203	Belinda Lam
		204	Amy Ip
	3	301	Lee Fung Nin Kenneth
		302	Chan Mun Yee
	5	501	Titania Tam
		502	Leung Wai Ming
	6	601	Lee Kwok Sze
		602	Zenda Chan
		603	Louis M. T. Ching
	8	801	Kwong Suet Wing
Private Car Parking	6/F-7/F	C01	Chiu Hon Wai
Areas			

The Management Office is preparing an Information Booklet for the coming Annual General Meeting, which the candidates' information of the 10<sup>th</sup> Owners' Committee and their election platforms could be listed. The Booklet will be dispatched to all owners' mailboxes soon for information.

Should you have any enquires on the matter, please contact the Management Office at 2542 7238.





The Management Office of The Belcher's Management Office, Tower 1, Podium, The Belcher's, 89 Pok Fu Lam Road, Hong Kong. Tel: (852) 2542 7238 Fax: (852) 2542 7188

檔案編號:BEL/MO/2021/04/019N

日 期:2021年4月8日

致:寶翠園各業主由:寶翠園管理處

## 寶翠園第十屆業主委員會 - 候選人 (住宅部份及私人停車區域)

截至第十屆業主委員會參選報名限期,管理處共收到 15 份**住宅部分**的申請及 1 份私人 停車區域 (6/F-7/F)的申請。各候選人資料表列如下:

	座數/位置	候選人編號	姓名
住宅	1	101	薛博良
		102	陳盈如
		103	林德祥
	2	201	曾國基
		202	羅永健
		203	林芷珊
		204	葉慧兒
	3	301	李豐年
		302	陳敏儀
	5	501	譚吳嘉華
		502	梁偉明
	6	601	李國士
		602	王陳麗娥
		603	程明達
	8	801	鄺雪詠
私人停車區域	6/F-7/F	C01	趙漢偉

管理處現正準備業主周年大會特刊,詳細列出第十屆實翠園業主委員會候選人資料及其參選政綱。屆時,管理處會將業主周年大會特刊投入各單位的信箱,為各業戶提供清晰及完整的資訊。

如業戶有任何垂詢,請致電2542-7238與管理處職員聯絡。

